
Rada Gminy Miedźno 

Sesja 

Protokół nr 3/2024 

III Sesja w dniu 25 czerwca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 25 czerwca 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:59 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sławomir Bochnia 

2. Emilia Burska-Florczyk 

3. Zbigniew Graj 

4. Ireneusz Kluba 

5. Agnieszka Makles 

6. Robert Miara 

7. Monika Morawiec-Zawada 

8. Paweł Mszyca 

9. Marzena Pełka 

10. Mateusz Pełka 

11. Joanna Pryzwan 

12. Robert Soboniak 

13. Małgorzata Szymonik 

14. Waldemar Wosiński 

Goście: 

1. Wójt Ewelina Stobiecka 

2. Skarbnik Grażyna Borycka 

3. Dyrektor Stowarzyszenia Razem na Wyżyny Edyta Bauć 

4. Inspektor Anita Zawierucha-Dobroś 

5. Inspektor Dariusz Nowak 

 

1. Otwarcie III Sesji Rady Gminy Miedźno 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zbigniew Graj realizując czynności proceduralne 

otworzył posiedzenie III Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Powitał 

obecnych radnych, sołtysów oraz pozostałych uczestników obrad. Na sesji obecnych było 14 

radnych, co stanowi kworum niezbędne do przeprowadzenia ważnych wyborów oraz 

podejmowania prawomocnych uchwał. W związku z tym, przewodniczący Graj stwierdził 

prawomocność sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Miedźno Zbigniew Graj zapytał czy są propozycje zmian w 

porządku obrad.                                                                                                                                                   

Głos zabrała wójt Ewelina Stobiecka, prosząc o wprowadzenie sprawozdania z działalności 

Wójta miedzy sesjami jako punkt 5 do dzisiejszej sesji. 



Przewodniczący spytał czy są uwagi do wniosku i czy są inne propozycje do zmiany 

porządku obrad. 

Wobec braku dalszych zmian wniosek p. Wójt został poddany pod głosowanie. 

  

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenie w pkt 5 sprawozdania Wójta z działalności międzysesyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Pryzwan 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie nowego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Pryzwan 

 

Porządek obrad został przyjęty. Brzmi następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Gminy 

4. Prezentacja stowarzyszenia „Razem na Wyżyny” 

5. Informacja Wójta z działalności miedzy sesjami 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika upamiętniającego bohaterski udział 

mieszkańców Gminy Miedźno w walce o wolność Polski w latach 1918-1921 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miedźno 

8. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

9. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa na 2024 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno 

na lata 2024-2036 

13. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy za rok 2023 

14. Debata nad Raportem o stanie Gminy za rok 2023  



15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania 

16. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za rok 2023 

17. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2023 rok 

19. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2023 rok 

20. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 rok 

22. wolne wnioski 

23. Zakończenie posiedzenia III sesji Rady Gminy Miedźno 

 

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu z II sesji Rady Gminy 

Miedźno.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (1) 

Joanna Pryzwan 

 

4. Prezentacja stowarzyszenia "Razem na Wyżyny" 

Dyrektor stowarzyszenia „Razem na Wyżyny„ pani Edyta Bauć  przybliżyła zasady działania 

stowarzyszenia, wymieniła członków oraz omówiła czym stowarzyszenie się dokładnie 

zajmuje. Na podstawie prezentacji omówiła ostanie 9 lat wdrażania strategii rozwoju. 

 

5. Informacja Wójta z działalności pomiędzy sesjami. 

Pani Wójt omówiła czym zajmowała się pomiędzy sesjami. 

Było to między innymi realizowanie zadania gminy, uczestniczenie w różnych spotkaniach, 

zgromadzeniach oraz szkoleniach i reprezentowanie Gminy w uroczystościach kulturalnych. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika upamiętniającego bohaterski udział 

mieszkańców Gminy Miedźno w walce o wolność Polski w latach 1918-1921 

Przewodniczący Graj poprosił o przedstawienie projektu uchwały inspektor Anitę 

Zawieruchę-Dobroś. 



Po przedstawieniu przez inspektor Zawieruchę-Dobroś projektu uchwały, przewodniczący 

zapytał czy są uwagi do tego projektu. 

W tej sprawie zabrał głos sołtys wsi Mokra Wojciech Bociąga. Zapytał jaki sens ma ta 

uchwała skoro tablica była już długo wcześniej umieszczona na szkole. 

Inspektor Zawierucha-Dobro odpowiedziała, że tablica ta była tylko tablicą pamiątkową i 

została zdjęta czas termomodernizacji ZSP w Miedźnie. Teraz została ona umiejscowiona na 

kamieniu i otrzyma status pomnika. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jeszcze jakieś uwagi do projektu uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika upamiętniającego bohaterski udział 

mieszkańców Gminy Miedźno w walce o wolność Polski w latach 1918-1921.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 18/III//2024 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miedźno 

Przewodniczący Graj poprosił o przedstawienie projektu uchwały inspektora Dariusza 

Nowaka.                                                                                                                           

Inspektor Nowak odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do tego projektu. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ireneusz Kluba 

Radny Kluba zapytał czy ta ulica została geodezyjnie wytyczona i czy z mieszkańcami 

nowopowstającej ulicy było przeprowadzone spotkanie konsultacyjne. 

Inspektor Nowak powiedział, że konsultacje były ogłoszone i przeprowadzone w sposób 

standardowy, nie wpłynęły żadne formalne wnioski o spotkanie konsultacyjne. Inspektor 

poinformował, że propozycja była konsultowana z rodziną która mieszka przy tej ulicy na 

stałe. A jeśli chodzi o wytyczenie drogi, powiedział, że nie ma takiej potrzeby ponieważ 

droga jest wytyczona. Poinformował, że jest to tylko nadanie nazwy już istniejącej ulicy. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Miedźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Agnieszka Makles, Robert 

Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna 

Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ireneusz Kluba 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 19/III/2024 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw 

Społecznych na 2024 rok 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi do uchwały.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marzena Pełka 

Radna Marzena Pełka powiedziała, że Komisja Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie:  

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych na 

2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 20/III/2024 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok 

Przewodniczący Graj zapytał, czy są jakieś uwagi do uchwały.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński  



 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 21/III/2024 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa na 2024 r. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi do uchwały.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Infrastruktury, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa na 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 22/III/2024 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Przewodniczący Graj poprosił o przedstawienie projektu uchwały skarbnik Grażynę Borycką. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie gminy.                         

Przewodniczący Graj zapytał, czy są jakieś pytania do uchwały.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 23 /III/2024 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miedźno na lata 2024-2036 

Przewodniczący Graj poprosił o przedstawienie projektu uchwały skarbnik Grażynę Borycką. 

Skarbnik Borycka omówiła projekt uchwały. 



Przewodniczący Graj zapytał, czy są jakieś pytania do uchwały.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na 

lata 2024-2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 24/III/2024 

13. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Miedźno za rok 2023 

Wójt Ewelina Stobiecka zaznaczyła, że w tym roku raport nie został wydrukowany w formie 

książki co skutkowało oszczędnościami dla gminy w kwocie 28 521,00 zł. 

Następnie pokrótce omówiła co zwiera Raport ostanie Gminy za 2023 r. 

 

14. Debata nad Raportem o stanie Gminy Miedźno za rok 2023 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Gminy nie wpłynął żaden formalny wniosek do 

wzięcia udziału w debacie ze strony mieszkańców oraz zapytał, czy ktoś z obecnych chce 

zabrać głos w tej debacie. 

Do debaty zgłosił się sołtys wsi Mokra Wojciech Bociąga, który poruszył temat zamówień 

publicznych nieprzekraczających 130 000,00 zł. Podał, że z raportu wynika, że takich 

postepowań wszczęto 161 natomiast na stronie BIP znajduje się ich zaledwie 5 i w jego 

ocenie uniemożliwia to składanie większej ilości ofert co ma wpływ na wybranie 

najkorzystniejszej oferty. Zaznaczył również, że brakuje regulaminu określającego zasady 

tych zamówień. 

Następnie poruszył temat współpracy z organizacjami pozarządowymi ubolewając, że przez 

ostatnie lata współpraca Gminy z tymi organizacjami była bardzo mizerna, zaznaczając że jest 

kilka organizacji, które działają prężnie, ale jest to nadal niewiele.  

Następnie odniósł się do problemów z planem zagospodarowania przestrzennego w naszej 

gminie. Powiedział, że dobry plan jest podstawą rozwoju gminy oraz nowych inwestycji które 

będą miały wpływ na zarobki naszych mieszkańców. 

Sołtys odniósł się również do współpracy krajowej i zagranicznej twierdząc, że takiej 

współpracy  z organizacjami nie było przez osiem lat, powiedział, że te organizacje 

nawiązywały współpracę z gminami sąsiednimi. 

Następnie pan Bociąga wypowiedział się na temat mieszkalnictwa w Gminie na podstawie 

współpracy ze spółką SIM  i inwestycji jaka jest rozpoczęta w Ostrowach nad Okszą. 

Zastanawiał się jakie mogą być ryzyka wynikające uczestnictwa w tym projekcie zważywszy 

na fakt że koszt wybudowania jednego metra tego mieszkania znacznie przewyższa ceny jakie 

są w Częstochowie. W związku z tym może zaistnieć sytuacja, że nikt nie będzie tam 

mieszkał. 

Odniósł się również do sprawy wniosku o samochód dla OSP Mokra. 



Powiedział, że wniosek podobno został złożony ale w budżecie na 2023 rok nie został 

uwzględniony wydatek na ten cel, w związku z czym wniosek przepadł i samochodu nie 

będzie. 

Powiedział również, że w raporcie brakuje informacji na temat postepowań sądowych jakie 

toczyły się  roku 2023, miedzy innymi sprawa o zasiedzenie nieruchomości przez mieszkańca 

gminy. W związku z którą zostało zorganizowane spotkanie wiejskie na którym mieszkańcy 

mogli wyrazić swoja opinie na temat tego postepowania. 

Powołał się na art. 50 z ustawy o Samorządzie Gminnym w którym wymienione są obowiązki 

wójta w zakresie zarządzania mieniem. Według Jego oceny te obowiązki w tym przypadku 

nie zostały wykonane. 

Do debaty swoje uwagi wniósł również Przewodniczący Graj, zauważając, że w Raporcie 

brakuje sprawy mieszkań komunalnych a mianowicie: jakie były potrzeby i  na jakich 

zasadach przydzielało się te mieszkania. 

Odniósł się również do tematu spraw sądowych które w dalszym ciągu się toczą, jak przykład 

sprawa termomodernizacji ZSP w Miedźnie oraz modernizacja przedszkola w Ostrowach nad 

Okszą, są to informacje które powinny być ujęte w Raporcie. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno wotum zaufania.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Robert Miara, 

Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, 

Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agnieszka Makles, Monika Morawiec-Zawada 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 25/III/2024 

 

16. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok 

Przewodniczący Graj poprosił o przedstawienie sprawozdania skarbnik Grażynę Borycką. 

Pani Skarbnik omówiła oraz zaprezentowała sprawozdanie za pomocą prezentacji.  

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś pytania do sprawozdania. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

 

17. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Miedźno sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 

rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

Przewodniczący Graj poprosił panią Skarbnik o zapoznanie Radnych z treścią uchwały. 

Skarbnik Borycka odczytała treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi do uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

 



18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do treści uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu za 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 26/III/2024 

 

19. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej 

realizacji budżetu Gminy Miedźno za 2023 rok 

O przedstawienie wniosku został poproszony przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ireneusz 

Kluba. 

Przewodniczący Kluba przedstawił treść wniosku oraz poinformował, że Komisja Rewizyjna 

pozytywnie zaopiniowała realizację budżetu Gminy na 2023 r. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są pytania do wniosku. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 

 

20. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania 

wniosku Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Graj poprosił przewodniczącego Klubę o zapoznanie Radnych z treścią 

uchwały. 

Przewodniczący Kluba odczytał treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi do uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2023 rok 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi do uchwały.  

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2023 rok.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Bochnia, Emilia Burska-Florczyk, Zbigniew Graj, Ireneusz Kluba, Agnieszka 

Makles, Robert Miara, Monika Morawiec-Zawada, Paweł Mszyca, Marzena Pełka, Mateusz 

Pełka, Joanna Pryzwan, Robert Soboniak, Małgorzata Szymonik, Waldemar Wosiński 

 

Uchwałę podjęto. Otrzymała ona nr 27/III/2024 

 

22. Wolne wnioski 

 

Głos zabrała wójt Ewelina Stobiecka. 

Pierwszą sprawą jaką poruszyła była sprawa budowy Centrum przesiadkowego. 

Pani Wójt omówiła kolejno jak przebiegały pracę od momentu przedstawienia propozycji 

przez Gminę Miedźno realizacji tego projektu w ramach dofinansowania z funduszy 

europejskich dla Śląskiego na lata 2021- 2027. 

Wójt wyjaśniła również, że jakiekolwiek zmiany co do lokalizacji lub zmiany projektu są 

niemożliwe ponieważ sprawa jest na zaawansowanym etapie, zostały poniesione koszty z 

tytułu wykonania projektów oraz z faktu iż współdziałamy w partnerstwie z innymi Gminami. 

Wniosek aktualnie znajduje się w ocenie, a po jego pozytywnym zaopiniowaniu możliwe 

będzie podpisanie umowy przez Lidera o dofinansowanie projektu. 

Wójt spytała czy ktoś z obecnych ma pytania do omawianego tematu. 

Przewodniczący udzielił głosu sołtysowi Bociądze, który powiedział, że mimo poniesionych 

kosztów w obliczu końcowego rozrachunku który będzie wynosił znacznie więcej, nie watro 

jeszcze raz przenalizować tej inwestycji. 

Powiedział również, że trzeba projektować tak inwestycje, żeby w przyszłości było je można 

utrzymać. 

Wójt odpowiedziała, że koszty nie są może aż tak duże, ale przede wszystkim chodzi oto, że  

uczestniczymy w tym projekcie z dwoma Gminami i jakiekolwiek zmiany lub wycofanie się z 

partnerstwa dyskwalifikuje te gminy z projektu. 

Kolejnym tematem który poruszyła wójt Stobiecka było tworzenie klubiku dla dzieci do lat 

trzech w budynku po byłej szkole w Kołaczkowicach, w ramach rządowego programu 

Maluch+. Wójt kolejno omówiła etapy tego projektu. 

Zapewniła, że inwestycja będzie realizowana i trwają pracę na pozyskaniu kolejnych 

funduszy na to zadanie. 

Głos w tej sprawie zabrała sołtys wsi Kołaczkowice Małe Maria Kujawska. 

Powiedziała, że jest to bardzo potrzebna inwestycja, która bardzo pomoże młodym rodzinom 

z terenu naszej Gminy, które niejednokrotnie muszą meldować się w innej gminie aby dzieci 

były uprawnione do miejsca w żłobku. Stwierdziła, że lokalizacja także jest dobra i nie będzie 

ona utrudnieniem. 

Pani Wójt zgodziła się z panią Sołtys, że taka instytucja jest bardzo potrzebna na terenie 

naszej gminy, co wcześniej niejednokrotnie podkreślała. Jeśli chodzi o lokalizacje to także 

przyznała, że dla osób mobilnych i tak dojeżdżających do pracy nie będzie ona problemem. 

Nadmieniła, że osobiście wolałaby, aby klubik znajdował się w Miedźnie, ale decyzje zostały 

podjęte wcześniej, prace są już zawansowane i będą realizowane. 

Następną sprawą przedstawioną przez panią Wójt jest kwesta wsparcia i dofinansowania 

wyjazdu na Mistrzostwa Świata Orkiestr Dętych orkiestry działającej przy OSP w Miedźnie. 

Zdementowała pogłoski, że ten wyjazd nie został dofinasowany z budżetu Gminy. 



Powiedziała, że w budżecie środki na ten cel nie zostały zaplanowane, ale orkiestry otrzymują 

coroczne dofinansowania z Gminy. Po rozmowie z prezesem OSP Miedźno Leszkiem 

Idaszem dokonano przesunięć między pozycjami oraz podpisano aneks który umożliwił 

wykorzystanie części środków na wyżej wymieniony cel.   

Następną formą wsparcia było przekazanie złomu z gminnego punktu selektywnej zbiórki 

odpadów na zbiórkę którą organizowała OSP w Miedźnie. 

Powiedziała również, że udało się pozyskać środki z funduszu alkoholowego w kwocie 

3000,00 złotych, które także zostały przekazane orkiestrze. 

Wobec braku pytań do tego tematu, przewodniczący Graj udzielił głosu sołtysowi Bociądze, 

który powiedział sesje nabrały innej jakości i ma wrażenie, na tej sesji dowiedział się więcej 

niż przez całą poprzednią kadencję. 

Zapytał również, czy kosze na odpady są już własnością Gminy czy nadal je dzierżawimy. 

Wójt odpowiedziała, że nadal kosze są dzierżawione i nadal płacimy dzierżawę, powiedziała 

że życzyła by sobie, aby w przyszłości Gmina miała własne kosze, ale wiadomo że wiąże to 

niemałymi  kosztami. Gmina będzie szukać też innych rozwiązań w tej kwestii. Może podczas 

realizacji nowego przedsięwzięcia jakim jest zmiana lokalizacji gminnego punktu selektywnej 

zbiórki odpadów uda się pozyskać środki zewnętrzne i na ten cel. 

Następnie zabrał głos radny Kluba, który podał sumę 114 410,00 zł jaka była zapłacona w 

2023 r. za dzierżawę tych pojemników. Powiedział również, że gdyby pojemniki zostały 

zakupione to na przestrzeni tych lat prawdopodobnie już by się zwróciły. 

Następnie radny Kluba poprosił panią skarbnik Borycką o wyjaśnienia kilku kwot kosztów 

wydanych i umieszczonych w sprawozdania finansowym. 

Następnie podał listę z pytaniami pani Skarbnik i poprosił o wyjaśniana. 

Skarbnik powiedziała, że nie wie czy zdoła odpowiedzieć na wszystkie pytania, ponieważ 

musiałaby mieć wgląd do dokumentów źródłowych. 

Pierwsze pytanie dotyczyło oświetlenia ulicznego, kosztów jego budowy, konserwacji oraz 

opłat z energię. 

Skarbnik odpowiedziała, że są to koszty związane z naszym partnerstwem publiczno- 

prywatnym, a za energię  płacimy według wskazań liczników. Następnie odpowiadała na 

kolejne pytania: 

Obsługa długu - są to odsetki jakie płacimy za pożyczki i kredyty. 

Zakup działki w Miedźnie – jest to działka na której pierwotnie miało powstać centrum 

przesiadkowe. 

Obsługa prawna – są to umowy z naszymi prawnikami. 

Obsługa emisji i obligacji – jest to kwota która była związana z zakupem 5 milionów 

obligacji. 

Dzierżawa pojemników – była już wyjaśniona 

Zakup działki na Wapienniku – jest to działka zakupiona dla sołectwa pod budowę placu 

zabaw w tej części Miedźna. Na koszt zakupu tj. 83 807,12 zł  składają się wszystkie koszty 

jakie są związane z zakupem czyli mapki, notariusz, geodeta. 

Zaległości czynszu mieszkaniowego – są to kwoty związanie z niezapłaceniem czynszu i są to 

nasze dochody a nie koszty. 

Kosz wydruku Biuletynu Gminnego, Raportu o stanie Gminy, kartek świątecznych – Wójt 

wcześniej podała kwotę wydruku Raportu. 

Podróże służbowe - są to delegacje i koszty związane z wyjazdami służbowymi pracowników 

i Wójta. 

Składki członkowskie na stowarzyszenia - są to składki jakie płacimy według podjętych 

uchwał do stowarzyszeń do których należymy. 



Dzierżawa kserokopiarek- gmina nie posiada własnych kserokopiarek, mamy je w dzierżawie 

na co mamy spisaną umowę. Umowa obejmuje czynsz, serwis oraz wymianę tonerów. 

Rozliczamy się wg. ilości wykorzystanych odbitek. 

Organizacja 84 rocznicy bitwy pod Mokrą i Powstania Styczniowego -są to uroczystości które 

mamy wpisane w kalendarz imprez. 

Obsługa bankowa – jest to obsługa kont bankowych jakie mamy dla urzędu według 

podpisanych umów z bankiem. 

Zakup materiałów promocyjnych – było omawiane na ostatniej Komisji Rewizyjnej. 

Postępowania sądowe i prokuratorskie – są to opłaty jakie wnosimy do sądu jeśli mamy 

prowadzone sprawy. 

Udział w konferencjach i studiach – nie wszystkie wyjazdy są związane ze szkoleniem 

niektóre wyjazdy są to konferencje, spotkania one są umieszczone w innej klasyfikacji 

budżetowej. 

Przewodniczący podziękował pani Skarbnik z udzielenie wyjaśnień. 

Ponownie głos zabrał radny Kluba, pytając kto odpowiada za publikacje na stronie Biuletynu 

Publicznego. Powiedział, że w 2024 r. Wójt udzielił ulg podatkowych i ta informacja wraz z 

nazwiskami i kwotami udzielonej ulgi znalazła się w roku 2023 a wg. Radnego powinna 

znaleźć się w roku 2024. Podobna sytuacja zachodzi z umowami które były zawarte ze spółką 

SIM i panią Radną Powiatową na lokale w Izbiskach. Radny stwierdził, że umowa zawarta 

była w lutym, a ukazała się dopiero w listopadzie, według niego w tym czasie można było 

robić z ta umową wszystko ponieważ była ona nie do pozyskania. Jego zdaniem jest to 

zaniedbanie które trzeba wyprostować. 

Następną sprawą, którą przedstawił radny Kluba była sprawa placu zabaw w 

Kołaczkowicach.  

Według Radnego firma wykonała to z wielkimi niedoróbkami. Powiedział, że na początku 

prac zwracał wykonawcom uwagę, że część placu jest bardzo zaniżona, ale zapewniano, że 

jest to wykonywane zgodnie z planem, natomiast kiedy zapytał o procentowe ilości spadku 

nikt nie potrafił odpowiedzieć. Wtedy właśnie zainteresował się tym projektem ponieważ 

znajduje się on  na terenie jego rejonu wyborczego. Powiedział również, że zrobił zdjęcie 

placu po deszczu i faktycznie zbiera się tam woda. Zauważyli to również mieszkańcy, którzy 

według radnego śmieją się z tej sytuacji. Zgłaszał tą sytuacje do urzędu i poprosił kierownika 

o poprawienie tej usterki, ponieważ jeśli coś jest zrobione niezgodnie z projektem to firma 

powinna to naprawić, ale okazało się, że ktoś już podpisał dokumenty odbioru. Zaproponował 

pani Wójt zatrudnienie specjalisty z uprawnieniami budowlanymi żeby się tym zajmował, 

ponieważ według niego nie ma żadnej kontroli. Przytoczył sytuacje z ostatniej sesji, kiedy 

omawiana była sprawa budowy chodnika na ul. Jagiełły, kiedy to kierownik z urzędu 

powiedział, że chodnik ma 3,5 metra a droga 3m. Stwierdził, że niestety takie są działania 

pracowników. 

Przewodniczący Graj podziękował Radnemu i udzielił głodu pani Wójt. 

Odniosła się do sprawy strony BIP urzędu; powiedziała, że nie mamy w urzędzie pracownika 

który zajmuje się tylko tą stroną. Przyznała, że brakuje w urzędzie pracownika który 

zajmował by się sprawą udostepnień informacji publicznych oraz stroną internetową. W tym 

momencie pracownicy robią to w tzw. międzyczasie. Wójt powiedziała, że będzie dążyć do 

zmodyfikowania tej strony i do tego, aby sprawy które powinny znaleźć się na BIP-ie były 

regularnie uzupełniane. 

Odnosząc się do sprawy placu zabaw w Kołaczkowicach, powiedziała, że poprosiła firmę  o 

szczegółowe zestawienie prac oraz wszystkie dokumenty, ale jeszcze ich nie otrzymała. 

Powiedziała również, że musimy dotrzymywać terminów, płatności, ponieważ są 

zaangażowane środki zewnętrzne i nie można pewnych rzeczy wstrzymywać ponieważ wiąże 



się to z pewnymi konsekwencjami. Nadmieniła, że pracownicy na bieżąco monitorowali 

postęp prac, wielokrotnie byli obecni na placu i  wiele spraw było omawianych.  

Powiedziała  również, że jest jej bardzo przykro, że podczas pierwszej inwestycji ukończonej 

w czasie jej urzędowania wystąpiły takie nieprzyjemne sytuacje. Powiedziała także, że ta 

sprawa będzie na bieżąco monitorowana. 

Radny Kluba dodał jeszcze, że jeśli podpisuje się protokół odbioru i występują usterki to 

zaznacza się je w protokole i wyznacza termin do ich poprawy. Z tego co się dowiedział to te 

usterki nie zostały ujęte w protokole. 

Wójt Stobiecka, odpowiedziała, że pod protokołem odbioru podpisali się kierownik, inspektor 

stwierdzając, że prace wykonane są zgodnie z projektem i to jest dla niej wiążące. 

Powiedziała, że dostając dofinansowania też musimy mieć wszystkie dokumenty w porządku 

i takie według jej wiedzy były. 

Następnie głos zabrał sołtys Bociąga, pytając, czy przy tego typu inwestycjach jest 

powoływany inspektor nadzoru inwestorskiego, ponieważ przy tak dużej inwestycji było by 

to zasadne.  

Wójt powiedziała, że jest to pytanie do kierownika i trzeba poprosić go na sesję jeśli to 

konieczne. 

Przewodniczący Graj natomiast powiedział, że ze względu na ogrom spraw i problemów nie 

da się omówić wszystkich na jednej sesji. Niewykluczone jest, że jeśli będzie potrzeba będzie 

zorganizowana sesja w tym temacie, zaproszeni zostaną pracownicy którzy będą 

przygotowani do wyjaśnień  i udzielą odpowiedzi na pytania. 

Przewodniczący Graj zapytał czy są jakieś uwagi. 

Wobec braku uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

 

23. Zakończenie posiedzenia III sesji Rady Gminy Miedźno 

 Przewodniczący Graj podziękował zgromadzonym i zakończył posiedzenie. 

                                                                        

 

(-) Przewodniczący 

                                                                  Rady Gminy Miedźno 

                                                                                                                            Zbigniew Graj 

 

Przygotował(a): Izabela Krynicka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


